
190429 Protokoll Styrelsemöte 

● Mötets öppnande 
● Närvarande: Lotta, Robert, Caroline och Andreas  
● Val av justerare - Andreas 
● Godkännande av dagordning 
● Senaste mötesprotokoll godkändes 
● Mötesfrågor:  

Till nästa möte behöver vi få ut information kring att anmäla sig till föreningen 

via hemsidan. Lägga in adress till hemsidan på facebook. 

● Stående punkter:  

o Uppföljning områden  

➢ Bostäder 5 nya tomter är släppta i Stråvalla 3 är sålda och 2 tomter är 

kvar till salu. Annars inget nytt på bostadsmarknaden.  

➢ Föreningsliv undersöks fortsatt. Gruppträning för sommaren är det som 

kan vara mest aktuellt att starta upp framöver, förslag på gräsplätten vid 

de svarta husen i Väröbacka.  

➢ Trafik Region Halland har hand om cykelvägar i vårt område. Plan för 

cykelvägar i Varberg är på väg att tas fram av Region Halland.  

➢ Skola/förskola - Sommarförskola och sommarfritids kommer vara på olika 

ställen i år, men förhoppningsvis blir samarbetet annorlunda till nästa år.  

o Marknadsföring, vi har bokat en plats på Norvalla marknad. 

● Övriga frågor 

Till nästa möte kommer Josefin Selander, Ulrika Rylin och Jeanette Larsson. 

● Tid och plats för nästa möte. 3/6 kl 18.30 på Vallavägen 51. 
● Mötets avslutande 

 
 


